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1. Inleiding 
Het is de eerste keer dat de stichting Dordrecht-

Bamenda een inhoudelijk jaarverslag schrijft 

ter verantwoording van de subsidie. De reden 

dat we dit doen, is dat de subsidieverordening 

van de gemeente Dordrecht bepaalt, dat de 

subsidie achteraf vastgesteld wordt na het 

beoordelen van het jaarverslag, wanneer de 

subsidie meer dan € 20.000 bedraagt. We 

geven graag inzicht in wat we gedaan hebben 

in 2023, omdat we trots op onze activiteiten. 

 

De situatie in Bamenda 

Het conflict in Bamenda is nog steeds niet 

voorbij. De strijd tussen de Engelstalige Amba 

boys en de Franstalige overheid, die in 2016 

begon, duurt nog steeds voort. Met regelmaat 

zijn er gewapende confrontaties waarbij doden 

vallen. Soms lijkt het rustig en is er hoop en dan 

laait het geweld weer op. 

Verandering is er wel in het onderwijs. De 

strijdende partijen zijn het erover eens dat het 

niet goed is dat de jeugd geen onderwijs krijgt. 

Zonder onderwijs gaat kennis verloren en is er 

geen perspectief voor de toekomst. Waar de 

partijen het de jeugd jarenlang onmogelijk 

maakten om naar de school van hun keuze te 

gaan, mag nu weer iedereen naar school. Ook 

naar scholen van de andere partij. 

Bijzonder is dat schooluniformen uit het 

straatbeeld zijn verdwenen. Wanneer je in 

schooluniform liep was immers duidelijk naar 

welke school je ging en kon je aangehouden 

worden door de tegenpartij, die daarbij ook 

geweld gebruikten. Het was dus veiliger om 

geen schooluniform te dragen, wanneer je toch 

naar school ging.  

Ook het universitair onderwijs kwam weer op 

gang, waar in studiejaar 2016/17 nog 7000 

studenten les volgden aan de Politec University, 

waren dat er jarenlang nul. In 2024 zijn weer 

zo’n 2500 studenten. Veel studenten zijn de 

afgelopen jaren uitgeweken naar andere 

universiteiten buiten de North-West Region. De 

meeste jongeren hebben echter jarenlang géén 

onderwijs gehad. De grootste opdracht in het 

onderwijs voor de komende jaren is dan ook 

het inhalen van onderwijsachterstand voor een 

vergeten generatie.  

 

De reissituatie 

We gaan ervan uit dat we de komende jaren 

nog niet naar Bamenda op bezoek kunnen. Er 

geldt nog steeds een negatief reisadvies van 

het ministerie van Buitenlandse Zaken. Dat 

heeft gevolgen voor onze activiteiten, die 

daardoor vooral in Dordrecht en/of online 

plaatsvinden.  

 

2. De activiteiten 
2.1. Publieksactiviteiten met het doel een 

breed publiek aan te spreken. 

2.2. Uitwisselingsprojecten met het doel 

vriendschap te bevorderen en kennis en 

ervaring uit te wisselen. 

2.3 Het ondersteunen van projecten in 

Bamenda. 

2.4 Communicatie en publiciteit door het 

onderhouden van een website en social 

media 

 

2.1 Publieksactiviteiten 
Doelen zijn het informeren van een breed 

publiek over de stedenband en haar 

activiteiten en projecten en het activeren van 

geïnteresseerden. 

We hebben voldoende geïnformeerd, maar het 

blijft moeilijk om mensen te activeren. Mensen 

hebben nog steeds het beeld, dat 

stedenbanden elitaire, subsidie-verslindende 

organisaties zijn. Om dat beeld te veranderen 

zetten we steeds meer in op publieksacties in 

Dordrecht. In 2023 was dat o.a. het 

Stedenbanden Filmfestival en in 2024 komen 

daar het magazine “Vrienden van Dordt” en 

“Het Werelddiner” bij.  
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Lepeltje Lepeltje, Hemelvaartsdag 18 mei 

Op een stralende, zonnige dag hadden we met 

onze kraam een plaats gevonden op de 

festivalmarkt van foodtruckfestival “Lepeltje 

Lepeltje”. Speciaal voor deze dag hadden we 

ons magazijn opgeruimd, om uit onze originele 

collectie muziekinstrumenten, kleding en 

foto’s te verkopen. De opbrengst was voor 

“Adopteer een Kip”. De hele dag was het 

bijzonder druk bij onze kraam. Veel mensen 

gingen in gesprek met ons over Kameroen, 

Afrika, koffie en over onze projecten.  

 

 
Een workshop vol kleur 

 

De workshop praatstokken maken van 

kunstenares “Diane van Hal” en de 

percussieworkshop van “Paulus” waren zeer 

druk bezocht en aan het eind kregen we zelfs 

complimenten van de festivalorganisatie dat 

onze kraam zo gezellig en drukbezocht was. 

 

Werelds diner Gorinchem (Omnia) 

Vele partners waaronder het Omina College en 

de gemeente Gorinchem organiseerden een 

vegetarisch diner in het kader van 

Wereldvoedseldag. Zo’n 100 gasten smulden 

van een heerlijk 3-gangenmenu, bereid en 

geserveerd door meer dan 30 leerlingen onder 

begeleiding van docenten en top-koks uit 

Gorinchem. In de aula van het Omnia College 

kregen de gasten een gevarieerd programma 

met kraampjes, presentaties van de goede 

doelen en zelfs een rad van fortuin. Speciale 

gast was Bridget Fobuzie uit Bamenda. Zij hield 

een presentatie over inclusief onderwijs. De 

ambassadeur van Kameroen, hare excellentie 

Madeleine Liguemoh Ondua, was ook te gast. 

 

 
Bridget Fobuzie, Truus Treep, ambassadeur Madeleine 

Liguemoh Ondua en wethouder Marc de Boer. 

 

De opbrengst van het diner ging gedeeltelijk 

naar de Stedenband Dordrecht-Bamenda, voor 

de renovatie van de kippenfarm van de 

“Inclusive School and Sign Language Centre” in 

Bamenda.  Op het diner vertoonden we ook 

een korte film over het “voedsel en zaden 

project van Ntanka Woman”, waar de 

opbrengst van het diner van 2022 naartoe is 

gegaan.  

 

Stedenbanden filmfestival  

In samenwerking met de Dordtse 

Stedenbanden Varna en Dordrecht Zuid-Afrika 

en met het “Eastern Neighbours Film Festival 

(ENFF)” en het “Afrika Filmfestival Leuven” 

organiseerden we op 29 oktober het eerste 

Stedenbanden filmfestival. Van 14.00 tot 21.00 

uur was er en doorlopend programma met 3 

films, een infomarkt en een diner. Totaal waren 

er 70 bezoekers die genoten van de films en de  

sfeer in een overvol net verbouwd DeWitt. De 

bezoekers hebben kennisgemaakt met het 

werk van de Stedenbanden en met de 

besturen. De bijdrage uit Kameroen was de 

documentaire “Les deux visages d’une femme 

Bamileke”. In 2024 volgt wellicht een tweede 

editie.  

 

https://facebook.com/omniacollege
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2.2 Uitwisseling 
Doel van de uitwisseling is het bevorderen van 

vriendschap en het uitwisselen van kennis en 

ervaring tussen bewoners, ondernemers, 

stichtingen en vereniging op alle thema’s. 

 

Bezoek van delegatie uit Bamenda 

Van 8 t/m 15 april hadden we bezoek van 

professor Tih Pius Muffih en dhr. Awa Jacques 

Chirac Mbuh uit Bamenda. Professor Tih is de 

CEO van de medische tak van de Cameroon 

Baptist Convention Health Services (CBCHS) en 

hoofd van 103 medische faciliteiten in 9 van de 

10 regio’s in Kameroen. Jacques Chirac is onze 

contactpersoon bij CBCHS en verantwoordelijk 

voor diensten aan personen met handicaps 

inclusief het internaat voor doven en 

slechthorenden van Mbingo, waarmee de 

stedenband al 20 jaar verbonden is.  

 

  
Prof. Tih, Truus Treep en Jacques Chirac 

 

In deze uiterst intensieve week brachten we 

bezoeken aan de Protestantse Kerk “De 

Wijnstok” in Dubbeldam, die zeer actief zijn bij 

de ondersteuning van duurzame activiteiten in 

ontwikkelingsgebieden. We hadden een 

gesprek met Erik Ackerman, directeur van het 

Liliane Fonds dat als doel heeft het welzijn van 

kinderen met een handicap en hun families in 

de armste landen te verbeteren. We brachten 

een bezoek aan Zorgboerderij de Veldlinde in 

Dordrecht, waar dagbesteding geboden wordt 

aan mensen met een lichamelijke en/of 

verstandelijke beperking. We bezochten het 

Erasmus MC in Rotterdam, waar we ontvangen 

werden door professor Baatenburg de Jong, 

afdelingshoofd Hersenen & Zintuigen. We 

hadden speciaal met de afdeling H&S contact 

gezocht, omdat professor Tih geïnteresseerd is 

in de ontwikkeling van cochleair-implantaten, 

waarmee doven en slechthorenden in sommige 

gevallen hun gehoor (terug) kunnen krijgen.   

“Mbingo Hospital” in Bamenda heeft een erg 

goede KNO-afdeling.   

 

 
Ontvangst door professor Baatenburg de Jong 

 

Met de professor Baatenburg spraken we over 

nieuwe ontwikkelingen die haalbaar en 

betaalbaar zijn voor de gezondheidszorg in 

Kameroen, zoals software voor besturing van 

hoorapparaten via mobiele telefoons.   

De donderdag stond in het teken van een 

bezoek aan de Duurzaamheidsfabriek en de 

afdeling gezondheidszorg van het Da Vinci 

college in Dordrecht. Bij beide opleidingen 

staat alles in het teken van simulatie van de 

werkelijkheid. Bij de Duurzaamheidsfabriek zijn 

in samenwerking met bedrijven uit de regio 

proefopstellingen c.q. miniversies gemaakt van 

bedrijfsprocessen. Bij gezondheidszorg gaat het 

meer om rollenspelen waarmee situaties uit de 

praktijk geoefend worden. Maar dan wel met 

de modernste middelen zoals robots, video-

opnames en videoanalyses. Geen grote 

groepen meer die alles samendoen, maar één 

of twee studenten, die in een echte 

ziekenhuiskamer, aan een echt bed met een 

bijna echte (robot-) patiënt situaties naspelen.  



 

4 
 

Op vrijdag 14 april organiseerden we een 

netwerkbijeenkomst bij brasserie de Witte 

Haen voor zo’n 20 genodigden. Onder de hen 

burgemeester Kolff en Mark Haarman, 

directeur en eigenaar van het Dordtse bedrijf 

Mainnovation, die beide vertelden over hun 

band met Bamenda. Jacques Chirac hield een 

indrukwekkende presentatie over CBCHS, dat 

werkt met een visie en een plan. Ze zijn alom 

aanwezig in Kameroen en zorgen dat veel 

mensen, die anders geen medische 

ondersteuning krijgen, geholpen worden. Na 

afloop van de presentatie was er veel 

waardering voor hun werkwijze.  

  

 
Het moment van Truus Treep 

 

Professor Tih overhandigde aan Truus Treep 

een dankschrift voor haar inzet gedurende 20 

jaar voor de dovenschool van Mbingo. Een van 

de vele producten waar Truus mede voor 

verantwoordelijk is, is de ontwikkeling van een 

woordenboek voor de Kameroense 

gebarentaal. Omdat veel lokale gebruiken 

lokale gebaren vragen is een stagiaire: 

“Klarinda Barth-Steenhoek”, in 2010 begonnen 

met het vastleggen van die lokale gebaren. 

CBCHS heeft dat initiatief omarmd en verder 

ontwikkeld, wat ertoe geleid heeft dat in 2023 

het eerste officiële ‘woordenboek van de 

Kameroense gebarentaal’ is verschenen.  

 

2.3 . Ondersteunen van projecten 

Kippenfarm en adopteer een kip 

Als toetje van de netwerkbijeenkomst vond de 

ondertekening plaats van de samenwerkings-

overeenkomst tussen CBCHS, de stichting 

Dordrecht-Bamenda en De Wilde Ganzen. De 

Wilde Ganzen ondersteunt projecten die 

structureel iets doen tegen armoede d.m.v. 

kennis en financiële bijdragen. In dit geval 

geven ze een bedrag van € 9000 voor het 

renoveren, herinrichten en heropstarten van 

een kippenfarm die door het gewapende 

conflict buiten gebruik is geraakt. 

 

 
Sandra van der Berg met prof Tih en Annemiek 

Schipper 

 

Naast een bijdrage van € 10.000 van 

Mainnovation heeft de Stedenband zich 

hiermee verplicht binnen een jaar een bedrag 

van € 8.139 op te halen. Pas wanneer het hele 

bedrag opgehaald is, wordt de bijdrage van 

Wilde Ganzen vastgesteld en overgemaakt naar 

CBCHS in Kameroen en kan begonnen worden 

met de renovatie. 

 

Adopteer en kip 

In 2023 en in 2024 heeft de Stedenband actief 

geld ingezameld voor de Kippenfarm met het 

project “Adopteer een kip”.  Mensen konden 

een kip adopteren of een stuk waterleiding, 
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een deur of waterpomp kopen. Voor bedragen 

van € 5 tot € 250. Op 31 december 2023 was er  

€ 16.898,70 opgehaald. Het resterende bedrag 

hopen we op te halen in 2024. 

 

Magazine ‘Vrienden van Bamenda’  

Het was de bedoeling in 2023 een magazine uit 

te brengen onder de naam "Helden van 

Bamenda". Omdat het moeilijk was het project 

financieel rond te krijgen is dat uitgesteld. Het 

magazine zal in april 2024 gepresenteerd 

worden onder de naam ‘Vrienden van 

Bamenda’. Het magazine wordt gemaakt i.s.m. 

de stedenband Dordrecht-Dordrecht Zuid-

Afrika. Wij zijn erg blij dat het bestuur van 

Dordrecht-Dordrecht het idee samen met ons 

opgepakt heeft. Zonder hun steun had het 

magazine niet kunnen verschijnen. 

 

 
 

In het blad staan columns over mensen die 

actief zijn bij de Stedenbanden. Mensen uit 

Dordrecht, uit Bamenda en uit Dordrecht ZA. 

Het gaat over wat zij doen en waarom. Eén 

verhaal gaat over de stedenband Dordrecht-

Varna. 

Het blad is bedoeld om de bekendheid van de 

stichtingen en het werk te bevorderen, om 

mensen die iets doen voor een ander te 

waarderen, om nieuwe vrijwilligers en partners 

te werven, om onze projecten onder de 

aandacht te brengen en om fondsen voor onze 

projecten te werven.  

Het betreft een minimagazine in A5-formaat, 

dat verschijnt in een oplage van 5000 stuks. Het 

magazine is gratis verkrijgbaar bij openbare 

gebouwen (gemeente, buurtcentra, 

sportkantines), boekhandels, (tand)artsen en 

fysiotherapeuten en horeca. 

 

2.4. Communicatie en publiciteit 
Doel is het Informeren van de achterban en het 

publiek over de stedenband in het algemeen en 

over projecten en activiteiten in Dordrecht én 

Bamenda. We maken gebruik van oude en 

nieuwe media. We sturen persberichten, zijn 

regelmatig te zien en/of te horen op lokale 

radio en tv en we zijn actief op Facebook en op 

onze website.  

 

Verjonging 

We werken aan verjonging van de doelgroep. 

Daarvoor maakten we in 2023 af en toe gebruik 

van een jonge filmmaker. Hij monteert filmpjes 

waarin we laten zien wat we doen in Nederland 

en in Kameroen. In 2023 maakte hij 2 filmpjes, 

over Ntanka woman en over de kippenfarm en 

een fotoreportage van het Filmfestival. In 2024 

gaan we hem ook betrekken bij het bereiken 

van een jongere doelgroep via Instagram en 

Tiktok. 

 

Op Social media zijn we vooraf actief op 

Facebook. We hebben 418 volgers. 60% van 

onze volgers zijn vrouwen. Vanaf 25 jaar zijn 

alle leeftijdsgroepen ongeveer gelijk 

vertegenwoordigd. Onder 25 jaar hebben we 

geen volgers. In 2023 hebben we 3 nieuwe 

volgers bereikt. Het afgelopen jaar hebben we 

14 berichten geplaatst. Het totale bereik was 

1235 mensen. Het hoogste aantal mensen 
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bereikte het bericht van de ‘Helden van 

Bamenda’: 147. Dan het ‘Stedenbanden 

filmfestival’: 119 en het ‘bezoek van Bridget 

Fobuzie’: 115 mensen. 

 

Website 

Een website is een statisch ding. Wanneer je 

mensen niet uitnodigt er naartoe te komen, 

zullen ze er niet of nauwelijks vanzelf naartoe 

gaan. Tenzij ze gericht op zoek zijn naar 

informatie. De website had in 2023 slechts 47 

bezoekers. 65% daarvan was onder 45 jaar en 

54% was man. In 2024 willen we onze website 

gaan delen met de andere stedenbanden. 

Gezamenlijk hopen we het bereik te vergroten 

en de kosten te drukken. 

 

Online nieuwsbrief en Mailchimp 

In 2023 is de nieuwsbrief verschenen in mei en 

in december. De nieuwsbrieven worden 

verstuurd via Mailchimp en ze zijn te lezen op 

Facebook en op de website. In de 

nieuwsbrieven doen we verslag van activiteiten 

en actualiteiten.  

Op Mailchip hebben we 472 contacten, 

waarvan 432 abonnees. Op Mailchimp 

verstuurden we dit jaar 5 berichten. Daarvan 

worden tussen 150 en 175 berichten per keer 

geopend. 

 

Dordrecht filmfestival aankondiging  173 

Werelds diner     172 

Nieuwsbrief mei    170 

Dordrecht filmfestival programma  165 

Nieuwsbrief december    151  

 

3. Coördinatie 
De coördinator werkt 7,2 uur voor de stichting 

Dordrecht-Bamenda en 7,2 uur voor de 

stichting Dordrecht-Varna. Het werkgeverschap 

is geregeld via de stichting werkgever 

stedenbanden Dordrecht. Het bestuur van 

Bamenda is vertegenwoordigd in het bestuur 

van de st. werkgever. 

De coördinator doet van alles; van netwerken 

in Dordrecht en in Bamenda tot activiteiten 

bedenken en uitvoeren en van publiciteit, 

fondsen verwerven en ondersteunen van het 

bestuur tot onderhoud van de website en het 

schrijven van dit jaarverslag. Omdat hij (sinds 

eind 2023) voor 3 stedenbanden werkt is hij 

een bindende kracht tussen de 3 

stedenbanden.  

 

4. Bestuur 
Het bestuur bestond afgelopen jaar uit Annemiek 

Schipper (voorzitter), Truus Treep (secretaris), Bert 

Staat (penningmeester) en Arri Hartog (lid). Per 31 

december2023 is Bert Staat vertrokken en is er geen 

penningmeester meer. Zolang er geen nieuwe 

penningmeester is worden de taken van 

penningmeester door de voorzitter en de secretaris 

gedeeld.  

Nieuw in 2023 was de samenwerking met andere 

stedenbanden. De eerste gezamenlijke activiteit 

was het stedenbanden Filmfestival. Daar hebben we 

gezien dat samenwerking loont.  Gezamenlijk 

trekken we meer publiek en krijgen we meer 

aandacht. Daarom dat de voorzitters van 3 

stedenbanden in 2023 enkele keren een gesprek 

hebben gehad over samenwerking. Dat heeft ertoe 

geleid dat we in 2024 naast het Stedenbanden 

Filmfestival ook een Werelddiner gaan organiseren 

en werken aan een gezamenlijke website.  

 

We hebben een probleem met het vinden van 

bestuurders. We vinden dat er minimaal 5 leden in 

het bestuur zouden moeten zitten, naar dat zijn er 

helaas nog maar 3. Dat we niet naar Bamenda 

kunnen reizen helpt daar niet bij. Daardoor komt het 

werk nooit echt dichtbij. We doen daarom een extra 

inspanning in 2024 met het magazine ‘vrienden van 

Dordrecht’ en met het ‘Werelddiner’. We hopen dat 

deze 2 activiteiten gaan helpen nieuwe 

bestuursleden te interesseren. 
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5. Jaarverslag 
 

 

Balans   31-dec-22   31-dec-23 

          

ACTIVA         

Vorderingen         

Openstaande facturen         

Liquide middelen         

ING  € 35.482,35     € 36.323,21    

     € 35.482,35     € 36.323,21  

Totaal    € 35.482,35     € 36.323,21  

          

PASSIVA         

Reserves         

Eigen reserve (Rente, inkomsten acties)    €     2.500,00     €     2.500,00  

Egalisatiereserve         

Bestemmingsreserve Helden van Bamenda    €     3.084,27  €          840,86   €     3.925,13  

Fondsen        €                       

Mbingo project    €     4.048,78   €   -1.353,20   €     2.695,58  

Wil Schrijvershof Scholarship Fund   €          580,00  €          500,00   €     1.080,00  

Waterproject Natankh    €     2.000,00     €     2.000,00  

Waterproject Mankon       €        -890,00   €        -890,00  

Kippenfarm    € 11.788,50   €     5.110,20   € 16.898,70  

Ntankah     €     1.400,00     €     1.400,00  

Ntankah-zaden    €     2.000,00   €   -2.150,00   €        -150,00  

Openstaande facturen       €                       

Voorzieningen of Afschrijvingen    €     3.918,31     €     3.918,31  

Subtotaal    € 31.319,86     € 33.377,72  

Resultaat    €     4.162,49     €     2.945,49  

Totaal    € 35.482,35     € 36.323,21  

Ik stel voor: 

Per 31 december 2023 de volgende bedragen te onttrekken aan het saldo van € 2.945,49:  

Ntankah-zaden € 150,00 en Waterproject Mankon € 890,00. 

Het resterende saldo van € 1.905,49 te reserveren voor project kinderboek.  
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Staat van Baten en Lasten 2022 2023 

Staat van baten en lasten  Gerealiseerd   Werkelijk   Begroot   

Baten       

Eigen fondsenwerving (Ntankah) € 1.400,00 € 0,00   

Eigen fondsenwerving (Kippenfarm) € 11.788,50 € 5.110,20   

Eigen fondsenwerving (Ntankah-Microkrediet) € 0,00 € 0,00  

Eigen fondsenwerving (Bamenda Art) € 0,00 € 0,00   

Wil Schrijvershof Scholarship Fund € 580,00 € 500,00   

Eigen fondsenwerving (Mbingo) € 446,80 € 246,80   

Acties van derden (Wakka) € 40,00 € 0,00   

Eigen fondsenwerving (Coronahulp)   € 0,00   

Eigen fondsenwerving (Ntankah-zaden) € 2.000,00 € 0,00   

Eigen fondsenwerving (25-jarig jubileum) € 0,00 € 0,00   

Eigen fondsenverwerving (Mankon waterproject)  € 250,00  

Subsidie overheden (Dordrecht) € 19.750,00 € 21.073,25  €     21.073,25  

Rente € 0,00 € 0,00   

Publiekactiviteit  € 242,58 € 120,12   

Som der baten  €        36.247,88  €        27.300,37   €     21.073,25  

 

Lasten       

Besteed aan doelstelling (Dordrecht)       

Website update  €   445,28  €              806,52   €             450,00  

Nieuws brieven/Bamenda times       

Coördinatie €              220,33      

Festival toer/Publieksactiviteit  €         1.233,07  €           1.775,41   €        3.884,50  

Vrijwilligerskosten  €                              €                                  €             500,00  

Representatie       

Algemeen  €                27,05   €          2.987,58    

Besteed aan doelstelling (Bamenda)       

Wakka project  €                 50,00      

Mbingo project    €          1.600,00    

Mankon Waterproject    €            140,00    

Ntankah-zaden    €        2.150,00    

Subtotaal lasten 'besteed aan doelstelling' €           2.675,73   €       10.459,51    

 

Beheer en administratie       

Loonkosten  €        14.040,00  €         16.000,00   €     15.738,25  

Bureau kosten  €                                 €                           €             300,00  

Afschrijving middelen  €                              €                                  

Kosten in relatie tot de WBTR €                                 €                                €             200,00  

Subtotaal lasten 'beheer en administratie' €         14.040,00  €         16.000,00    
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Som der lasten €         16.715,73  €         26.459,51   €     21.072,75  

Saldo van baten en lasten  €        19.532,15  €             840,86    

 

 

Bestemming saldo        

Continuïteitsreserve  €          2.500,00   €                                   

Afschrijving middelen  €          3.918,31   €                       -      

Kortlopende schulden  €                       -     €                       -      

Openstaande rekeningen (Gemeente Dordrecht)   €                       -     €                       -      

Opgebouwde rente/overige inkomsten  €                       -    €                        -      

Bestemming reserve Helden van Bamenda  €                       -    €             840,86    

Mbingo  €         3.601,98   €                        -      

   €      10.020,29  €             840,86  €                   0,50  

 
 


